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Protokół nr VIII/24 

z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie, która odbyła się  

w dniu 28 listopada 2024 roku o godz. 16:00  
 

W sesji uczestniczyli: 

• Radni Rady Miejskiej w Bojanowie: 

Andrzejewski Maciej 

Bartkowiak Jarosław 

Broniarz Alina 

Gackowska Katarzyna 

Jasińska Marlena 

Kąpielski Maciej 

Kubis Jan 

Kuczyńska Daria 

Panasewicz Anna 

Rado Jarosław 

Sikora Tomasz 

Szczepaniak Ewa 

Triebs Marcin 

Weber Norbert 

Zając Jan 

• Burmistrz Bojanowa Pani Paulina Wolsztyniak, 

• Zastępca Burmistrza Pani Katarzyna Sadowska 

• Skarbnik Gminy Pani Patrycja Kubiak, 

• Radca Prawny Pani Teresa Andrzejewska, 

• Kierownik Referatu Ewelina Zmuda,  

• Kierownik Referatu Justyna Walenczak 

• Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej Aldona Łuczak,  

• Dyrektor Gminnego Centrum Kultury Sportu Turystyki i Rekreacji Daria Głuszek,  

• W zastępstwie dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej Anna Karpińska 

• p.o. kierownika ZWiK/ kierownik ZGKIM  Aneta Lewusz 

• Dyrektor Przedszkola im. Misia Uszatka w Bojanowie- Anna Busza- Noińska, 

• Zastępca Dyrektora Szkoły Podstawowej im. bł. Edmunda Bojanowskiego w 

Bojanowie Damian Janasik,  

• Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Arkadego Fiedlera w Golinie Wielkiej- Paweł 

Dudziak,  

• Dyrektor Przedszkola w Trzeboszu- Karolina Busza, 

• Radny Powiatu Rawickiego Krzysztof Przybył oraz Ireneusz Młynek,  

• Sołtysi, 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Dot. pkt. 1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
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Otwarcie sesji dokonał Pan Przewodniczący Marcin Triebs o godzinie 16:05. Po przywitaniu 

wszystkich przybyłych stwierdził, że na 15 ustawowych radnych w sesji uczestniczy 14 

radnych, co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować prawomocne 

decyzje. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy Panie/ Panowie radni zgłaszają wątpliwości  

i uwagi co do trybu i sposobu zwołania dzisiejszej sesji? 

Na powyższe pytanie, żaden z Państwa radnych nie zgłosił zastrzeżeń. 

 

Na prośbę Przewodniczącego nastąpiła minuta ciszy, w celu uczczenia pamięci zmarłych 

dwóch osób, byłego pracownika urzędu Pani Beaty Sikory oraz lokalnego społecznika Adama 

Turbańskiego. 

 

Dot. pkt. 2. Przedstawienie porządku obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

Pan Marcin Triebs zawnioskował o wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie 

skargi na działania p.o. Kierownika Zakładu Wodociągów i Kanalizacji i Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Gołaszynie oraz poinformował, że płynął wniosek od 

Burmistrza Bojanowa o wprowadzenie do porządku obrad uchwał w sprawie:  

1) Udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Dolnośląskiego,  

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2024-2032,  

3) zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok.  

Powyższe wnioski stanowią złącznik nr 2 i załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Więcej zmian nie wniesiono, w związku z powyższym porządek VIII sesji Rady Miejskiej w 

Bojanowie przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Przedstawienie porządku obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

3. Przyjęcie protokołu nr VII/24 z sesji, która odbyła się w dniu 24 października 2024 roku. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym.   

6. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) uchwalenia „Programu współpracy Gminy Bojanowo z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami działającymi w sferze pożytku publicznego na 2025 rok.”, 

b) zgłoszenia sołectwa do Programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+”, 

c) zaopiniowania wniosku Nadleśnictwa Góra Śląska o uznanie za lasy ochronne lasów 

położonych na terenie Gminy Bojanowo będących w zarządzie Nadleśnictwa Góra 

Śląska,  

d) określenia stawek podatku od nieruchomości, 

e) ustalenia zasad przyznawania diet oraz zwrotu kosztów podróży przewodniczącym 

organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Bojanowo, 

f) ustalenia diet dla radnych Rady Miejskiej w Bojanowie oraz ustalenia zwrotu kosztów 

podróży służbowej radnego, 

g) skargi na działanie p.o. Kierownika Zakładu Wodociągów i Kanalizacji i Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Gołaszynie, 

h) udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Dolnośląskiego,  
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i) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2024-2032, 

j) zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

7. Interpelacje i zapytania radnych.  

8. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

9. Wolne głosy i wnioski. 

10. Zakończenie 

 

Przystąpiono do głosowania za przyjęciem powyższego porządku. Głosowało 14 radnych „za”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 

Andrzejewski Maciej, Bartkowiak Jarosław, Broniarz Alina, Gackowska Katarzyna 

Jasińska Marlena, Kubis Jan, Kuczyńska Daria, Panasewicz Anna, Rado Jarosław, Sikora 

Tomasz, Szczepaniak Ewa, Triebs Marcin, Weber Norbert, Zając Jan.  

 

Nieobecni:  

Kąpielski Maciej 

 

Do obrad dołączył Pan Paweł Dudziak.  

 

Pan Przewodniczący zarządził przerwę techniczną o godzinie 16:10 do obrad powrócono o 

godzinie 16:15. 

 

Do pkt. 3. Przyjęcie protokołu nr VII/24 z sesji, która odbyła się w dniu 24 października 

2024 roku. 

 

W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 24 października 2024 roku 

nie wniesiono uwag pisemnych i ustnych, Przewodniczący Rady zawnioskował o przyjęcie 

powyższego dokumentu.  

Za propozycją Pana Marcina Triebsa głosowali wszyscy radni- 14 głosów „za” 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 

Andrzejewski Maciej, Bartkowiak Jarosław, Broniarz Alina, Gackowska Katarzyna 

Jasińska Marlena, Kubis Jan, Kuczyńska Daria, Panasewicz Anna, Rado Jarosław, Sikora 

Tomasz, Szczepaniak Ewa, Triebs Marcin, Weber Norbert, Zając Jan.  

 

Nieobecni:  

Kąpielski Maciej 

 

Do pkt. 4. Informacja przewodniczącego Rady o jego działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował zebranych o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Pytań nie było. 

Informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

Do pkt. 5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

 

Pani Paulina Wolsztyniak przedstawiła zebranym informacje o wydarzeniach, które miały 

miejsce w okresie międzysesyjnym oraz o wydanych zarządzeniach. Pisemna informacja 

stanowi załącznik nr 5 oraz załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Do obrad o godzinie 16:24 dołączył radny Maciej Kąpielski. 

  

Do pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) uchwalenia „ Programu współpracy Gminy Bojanowo z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami działającymi w sferze pożytku 

publicznego na 2025 rok, 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 

Komisji Stałych Rady, o zabranie głosu została poproszona Pani Justyna Walenczak.  

Pytań do projektu uchwały nie było.  

 

Przestąpiono do głosowania. Uchwala został podjęta jednogłośnie 15 głosami „za” 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15,     PRZECIW: 0,     WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,     BRAK GŁOSU: 0,     NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 15 

Andrzejewski Maciej, Bartkowiak Jarosław, Broniarz Alina, Gackowska Katarzyna, Jasińska 

Marlena, Kąpielski Maciej, Kubis Jan, Kuczyńska Daria, Panasewicz Anna, Rado Jarosław, 

Sikora Tomasz, Szczepaniak Ewa, Triebs Marcin, Weber Norbert, Zając Jan. 

 

Uchwała Nr VIII/43/24 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 listopada 2024 rok w sprawie 

uchwalenia „ Programu współpracy Gminy Bojanowo z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami działającymi w sferze pożytku publicznego na 2025 rok stanowi załącznik 

nr 7 do protokołu. 

 

Do pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie:  

b) zgłoszenia sołectwa do Programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 2020”,  

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 

Komisji Stałych Rady, o zabranie głosu została poproszona Pani Paulina Wolsztyniak.  

Pytań do projektu uchwały nie było.  

 

Przestąpiono do głosowania. Uchwala został podjęta jednogłośnie 15 głosami „za” 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15,     PRZECIW: 0,     WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,     BRAK GŁOSU: 0,     NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 15 
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Andrzejewski Maciej, Bartkowiak Jarosław, Broniarz Alina, Gackowska Katarzyna, Jasińska 

Marlena, Kąpielski Maciej, Kubis Jan, Kuczyńska Daria, Panasewicz Anna, Rado Jarosław, 

Sikora Tomasz, Szczepaniak Ewa, Triebs Marcin, Weber Norbert, Zając Jan. 

 

Uchwała Nr VIII/44/24 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 listopada 2024 rok w sprawie 

zgłoszenia sołectwa do Programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 2020” stanowi załącznik nr 8 

do protokołu. 

 

Do pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie:  

c) zaopiniowania wniosku Nadleśnictwa Góra Śląska o uznanie za lasy ochronne 

lasów położonych na terenie Gminy Bojanowo będących w zarządzie Nadleśnictwa 

Góra Śląska,  

 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 

Komisji Stałych Rady, o zabranie głosu została poproszona Pani Paulina Wolsztyniak 

Pytań do projektu uchwały nie było.  

 

Przestąpiono do głosowania. Uchwala został podjęta jednogłośnie 15 głosami „za” 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15,     PRZECIW: 0,     WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,     BRAK GŁOSU: 0,     NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 15 

Andrzejewski Maciej, Bartkowiak Jarosław, Broniarz Alina, Gackowska Katarzyna, Jasińska 

Marlena, Kąpielski Maciej, Kubis Jan, Kuczyńska Daria, Panasewicz Anna, Rado Jarosław, 

Sikora Tomasz, Szczepaniak Ewa, Triebs Marcin, Weber Norbert, Zając Jan. 

 

Uchwała Nr VIII/45/24 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 listopada 2024 rok w sprawie 

zaopiniowania wniosku Nadleśnictwa Góra Śląska o uznanie za lasy ochronne lasów 

położonych na terenie Gminy Bojanowo będących w zarządzie Nadleśnictwa Góra Śląska 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

 

Do pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie:  

d) określenia stawek podatku od nieruchomości,  

 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 

Komisji Stałych Rady, o zabranie głosu została poproszona Pani Patrycja Kubiak.  

 

Pani radna Ewa Szczepaniak poprosiła o podanie jakiego rzędu są to kwoty. Pani Patrycja 

Kubiak przedstawiła kwoty.  

 

Więcej pytań nie było, przestąpiono do głosowania. Uchwala został podjęta 14 głosami „za” 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14,     PRZECIW: 0,     WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1,     BRAK GŁOSU: 0,     NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 
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ZA: 14 

Andrzejewski Maciej, Broniarz Alina, Gackowska Katarzyna, Jasińska Marlena, Kąpielski 

Maciej, Kubis Jan, Kuczyńska Daria, Panasewicz Anna, Rado Jarosław, Sikora Tomasz, 

Szczepaniak Ewa, Triebs Marcin, Weber Norbert, Zając Jan. 

 

Wstrzymuje się: 1 

Bartkowiak Jarosław 

 

 

Uchwała Nr VIII/46/24 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 listopada 2024 rok w sprawie 

określenia stawek podatku od nieruchomości stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

 

Do pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie:  

e) ustalenia zasad przyznawania diet oraz zwrotu kosztów podróży 

przewodniczącym organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy 

Bojanowo, 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 

Komisji Stałych Rady. Przedstawił projekt.  

 

Pytań nie było, przestąpiono do głosowania. Uchwala został podjęta 14 głosami „za” 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14,     PRZECIW: 0,     WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1,     BRAK GŁOSU: 0,     NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 

Andrzejewski Maciej, Bartkowiak Jarosław, Broniarz Alina, Gackowska Katarzyna, Jasińska 

Marlena, Kąpielski Maciej, Kubis Jan, Kuczyńska Daria, Panasewicz Anna, Sikora Tomasz, 

Szczepaniak Ewa, Triebs Marcin, Weber Norbert, Zając Jan. 

 

Wstrzymuje się: 1 

Rado Jarosław 

 

Uchwała Nr VIII/47/24 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 listopada 2024 rok w sprawie 

ustalenia zasad przyznawania diet oraz zwrotu kosztów podróży przewodniczącym organów 

wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Bojanowo stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu. 

 

Do pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie:  

f) ustalenia diet dla radnych Rady Miejskiej w Bojanowie oraz ustalenia zwrotu 

kosztów podróży służbowej radnego, 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 

Komisji Stałych Rady. Przedstawił projekt.  

 

Pani radna Anna Panasewicz poprosiła o wyjaśnienie pkt.3 w § 1 uchwały. Pan 

Przewodniczący dokonał wyjaśnień.  
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Więcej pytań nie było, przestąpiono do głosowania. Uchwala został podjęta 8 głosami „za” 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8,     PRZECIW: 5,     WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2,     BRAK GŁOSU: 0,     NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 8 

Broniarz Alina, Gackowska Katarzyna, Jasińska Marlena, Rado Jarosław, Szczepaniak Ewa, 

Triebs Marcin, Weber Norbert, Zając Jan. 

 

Przeciw: 5 

Andrzejewski Maciej, Bartkowiak Jarosław, Kubis Jan, Kuczyńska Daria, Panasewicz Anna 

 

Wstrzymuje się: 2 

Kąpielski Maciej, Sikora Tomasz 

 

Uchwała Nr VIII/48/24 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 listopada 2024 rok w sprawie 

ustalenia diet dla radnych Rady Miejskiej w Bojanowie oraz ustalenia zwrotu kosztów podróży 

służbowej radnego stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Do pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie:  

g) skargi na działanie p.o. Kierownika Zakładu Wodociągów i Kanalizacji i Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Gołaszynie, 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 

Komisji Stałych Rady, o zabranie głosu została poproszona Pani Katarzyna Gackowska 

przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.   

 

Pytań nie było, przestąpiono do głosowania. Uchwala został podjęta 14 głosami „za” 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14,     PRZECIW: 0,     WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1,     BRAK GŁOSU: 0,     NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 

Andrzejewski Maciej, Bartkowiak Jarosław, Broniarz Alina, Gackowska Katarzyna, Jasińska 

Marlena, Kąpielski Maciej, Kubis Jan, Kuczyńska Daria, Panasewicz Anna, Rado Jarosław, 

Sikora Tomasz, Triebs Marcin, Weber Norbert, Zając Jan. 

 

Wstrzymuje się: 1 

Szczepaniak Ewa 

 

Uchwała Nr VIII/49/24 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 listopada 2024 rok w sprawie 

skargi na działanie p.o. Kierownika Zakładu Wodociągów i Kanalizacji i Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Gołaszynie stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Do pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie:  

h) udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Dolnośląskiego,  
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Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 

Komisji Stałych Rady, o zabranie głosu została poproszona Pani Ewelina Zmuda.  

 

Pan Marcin Triebs zapytał czy wymieniona kwota w uchwale jest wystarczająca czy może 

ulec zmianie. Pani Ewelina Zmuda odpowiedziała, że jest taka jak w wymienionej uchwale, 

nie ulegnie zmianie.  

 

Więcej pytań nie było. Przestąpiono do głosowania. Uchwala został podjęta jednogłośnie 15 

głosami „za” 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15,     PRZECIW: 0,     WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,     BRAK GŁOSU: 0,     NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 15 

Andrzejewski Maciej, Bartkowiak Jarosław, Broniarz Alina, Gackowska Katarzyna, Jasińska 

Marlena, Kąpielski Maciej, Kubis Jan, Kuczyńska Daria, Panasewicz Anna, Rado Jarosław, 

Sikora Tomasz, Szczepaniak Ewa, Triebs Marcin, Weber Norbert, Zając Jan. 

 

Uchwała Nr VIII/50/24 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 listopada 2024 rok w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Dolnośląskiego stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu. 

 

Do pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie:  

i) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2024-2032 

 

O zabrania głosu została poproszona Pani Patrycja Kubiak.  

Pytań do przedstawionej uchwały nie było.  

 

Przestąpiono do głosowania. Uchwala został podjęta jednogłośnie 15 głosami „za” 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15,     PRZECIW: 0,     WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,     BRAK GŁOSU: 0,     NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 15 

Andrzejewski Maciej, Bartkowiak Jarosław, Broniarz Alina, Gackowska Katarzyna, Jasińska 

Marlena, Kąpielski Maciej, Kubis Jan, Kuczyńska Daria, Panasewicz Anna, Rado Jarosław, 

Sikora Tomasz, Szczepaniak Ewa, Triebs Marcin, Weber Norbert, Zając Jan. 

 

Uchwała Nr VIII/51/24 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 listopada 2024 roku w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2024-2032 stanowi 

załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Do pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie:  

j) zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok 

O zabrania głosu została poproszona Pani Patrycja Kubiak.  

Pytań do przedstawionej uchwały nie było.  
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Przestąpiono do głosowania. Uchwala został podjęta jednogłośnie 15 głosami „za” 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15,     PRZECIW: 0,     WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,     BRAK GŁOSU: 0,     NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 15 

Andrzejewski Maciej, Bartkowiak Jarosław, Broniarz Alina, Gackowska Katarzyna, Jasińska 

Marlena, Kąpielski Maciej, Kubis Jan, Kuczyńska Daria, Panasewicz Anna, Rado Jarosław, 

Sikora Tomasz, Szczepaniak Ewa, Triebs Marcin, Weber Norbert, Zając Jan. 

 

Uchwała Nr VIII/52/24 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 listopada 2024 roku w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Do pkt. 7. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Nie zgłoszono interpelacji i zapytań w niniejszym punkcie.  

 

Do pkt. 8. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

 

W związku z tym, że nie wpłynęła żadna interpelacja i zapytanie na piśmie, Przewodniczący 

Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

 

Do pkt. 9.  Wolne wnioski i informacje.  

 

Pan rady Jarosław Rado zwrócił się do radnych powiatowych z prośbą o interwencję w sprawie 

pomalowania pasów drogowych na trasie między skrętem na Szemzdrowo, a Zaborowicami. 

Droga jest trudna do pokonania o zmroku, nie ma oznaczeń pionowych ani poziomych.  

Panowie radni powiatowi poinformowali, że zajmą się tematem. Odbyła się dyskusja na temat 

stanu dróg w gminie oraz o planowanych inwestycjach drogowych.  

Pani Alina Broniarz na prośbę mieszkańców, którzy posiadają psy, prosi o umieszczenie 

większej ilości koszy, szczególnie na ulicach bocznych od rynku.  

Pani radna Daria Kuczyńska podziękowała za udział w wyjazdowej Komisji Oświaty, Kultury, 

Kultury Fizycznej, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego, która miała za 

zadanie dokonanie wizytacji w placówka oświatowych na terenie gminy.  

Pani radna Ewa Szczepaniak poprosiła o przybliżenie inicjatywy jaka powstała, czyli Centrum 

Wsparcia Seniorów. Pani Beata Wawrzyniak wyjaśniła na jakich zasadach funkcjonuje 

„taksówka dla seniora”.  

Pani Burmistrz Paulina Wolsztyniak poinformowała, że wraz z panem starostą była na 

spotkaniu w Wojewódzkim Zarządzie Dróg. Spotkanie dotyczyło głównie ścieżki pieszo-

rowerowej od stacji w kierunku Rydzyny, ale został również poruszony temat ścieżki od 

Bojanowa w kierunku Rawicza, obecnie oczekujemy na wycenę tej inwestycji.  

 

Do pkt. 10 Zakończenie 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Pan Przewodniczący zamknął obrady o godzinie 

17:50.  
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Protokolant        Przewodniczący 

 

 

Rita Janowicz        Marcin Triebs 

 

 

 

 

 


